
Famille Perrin Nature Cotes du Rhone Rouge - 2015

经典罗纳丘，这款酒酿造于有机栽种下的葡萄歌海娜和设拉子的混合互补在温和的葡
萄酒释放红色水果和常绿矮灌丛的香气，结尾非常醇和。有机葡萄酒很棒！

演示
经过欧盟ECOCERT有机认证，佩兰天然系列不仅仅是一款罗纳丘有机葡萄酒，也是一款美味
优质的葡萄酒。运用我们在博卡斯特古堡有机栽种的经验（40年前转变为有机栽培的庄园之一
），这款葡萄酒展现出馥郁果香伴随精致并柔和的单宁。

年份
2015 was a magnificent year in the south as well, characterized by excellent sanitary conditions thanks to
the mild, wet winter, followed by a relatively hot, dry spring. The vines coped well with the extreme heat
and lack of rain in the summer thanks to good hydric reserves. Following satisfactory flowering, rapid and
regular ripening was assisted by rain that fell in August, producing berries rich in phenolic compounds and
anthocyanins. As in the north, harvesting took place under excellent conditions.

地点
地理位置：这款酒来自一个靠近Tulette村庄葡萄园，它在Valreas和Vaison la Romaine之间，ORA
NGE地区的北面在Guarrigon庄园的产地上。这里在种着歌海娜，并且经过欧盟ECOCERT有机
认证。

风土
白垩纪的粘土质土壤

培酒
在桶和大的橡木桶内。传统酿造方式，长时间的浸渍（大约3星期）

葡萄品种
Grenache, 西拉

侍酒
16度保存

品鉴
This Cotes-du-Rhone 2015 is like a bowl of very dense and ripe black and red fruit. Notes of crushed
strawberries, raspberry jam, balanced by a beautiful freshness of spices from Provence and its Garrigues. On
the palate, this wine is beautifully balanced in richness and freshness, a good structure with fine and elegant
tannins. The finish is long and aromatic.

评论与奖项

90/100
"A charming CDR with deep ruby color; smooth and fresh with racy acidity. From
organic Grenache and Syrah."
The Tasting Panel, 01/07/2017
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滥用酒精是危险的，为了您的健康，请适度饮用。 适度消费和享受。
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